

SignatureFournisseur

Franck LEBEUGLE
Directeur Général d'AFNOR Certification



Flashez ce QR Code
pour vérifier la validité
du certificat

AFNOR Certification certifie que l'organisme :

**CGFCI (Compagnie Générale Française
de Cartonnage et d'Imprimerie)**

pour le site de :
**ZA OCCITANIE - BP 63
FR-11304 LIMOUX CEDEX**

Code du site : **1768132**
audité du **25 avril 2019** au **26 avril 2019**
Programme d'audit : **annoncé**
numéro de l'auditeur : **032013**

a été reconnu conforme au référentiel(*) :

**BRC Norme mondiale pour l'emballage et les matériaux d'emballages,
version 5, juillet 2015**

au niveau suivant : **GRADE A**

et pour les activités suivantes :

IMPRESSION HELIOGRAPHIQUE ET COMPLEXAGE DE FILMS EN PLASTIQUE, CONTRECOLLAGE, SUR SUPPORT CARTON, ET DECOUPE A PLAT DE TOUTES FORMES GEOMETRIQUES POUR LE SECTEUR ALIMENTAIRE. IMPRESSION FLEXOGRAPHIQUE OU HELIOGRAPHIQUE DE PAPIERS, CONTRECOLLAGE SUR SUPPORT CARTON, DECOUPE ROTATIVE ET FACONNAGE DE BOITES IMPRIMEES OU NON, AVEC OU SANS FINITION PAR DORURE, GAUFRAGE OU PLIAGE ET COLLAGE.

L'audit de renouvellement devra être réalisé dans le créneau suivant : du **25 avril 2020** au **23 mai 2020**

Catégorie :
Risque d'hygiène élevé

Champs d'audit :
5, 7

Exclusion du champ :
Néant

(*) Si vous souhaitez envoyer des informations complémentaires sur le Standard Global ou sur le processus d'audit directement au BRC veuillez contacter l'adresse suivante enquiries@brcglobalstandards.com ou contacter TELL BRC à la même adresse. Vous pouvez également vérifier l'authenticité d'un certificat .BRC sur le site www.brcdirectory.com

SignatureFournisseur

Franck LEBEUGLE
Managing Director of AFNOR Certification



Scan this QR code to check the validity of the certificate

AFNOR Certification certifies that the company:

**CGFCI (Compagnie Générale Française de
Cartonnage et d'Imprimerie)**

for the following location:

**ZA OCCITANIE - BP 63
FR - 11304 LIMOUX CEDEX**

Site code : **1768132**

evaluated from **25th April 2019** to **26th April 2019**

Audit program : **Announced**

auditor number: **032013**

has been found to conform to the reference document(*):

**BRC Global standard packaging and packaging materials
Issue 5, July 2015**

reaching: **GRADE A**

and for the following activities:

HELIOGRAPHIC PRINTING AND LAMINATING OF PLASTIC FILMS, PASTING ON CARDBOARD SUPPORT, AND FLAT CUTTING OF ANY GEOMETRICAL SHAPES FOR THE FOOD SECTOR. FLEXOGRAPHIC OR HELIOGRAPHIC PRINTING OF PAPERS,PASTING ON CARDBOARD SUPPORT,ROTATING CUTTING AND SHAPING OF PRINTED BOXES OR NOT, WITH OR WITHOUT FINISHING BY GILTING,EMBOSSING OR FOLDING AND GLUING.

Its renewal audit will be carried out between **25th April 2020** and **23rd May 2020**.

Category:
High hygiene

Fields of audit:
5, 7

Exclusion from the scope:
None

(*) If you would like to feedback comments on the BRC Global Standard or the audit process directly to BRC, please contact enquiries@brcglobalstandards.com or contact TELL BRC at the same email address. Visit www.brcdirectory.com to validate certificate authenticity. (**) voluntary modules not covered within the scope of accreditation.